



Eshel Restaurant and Bar

Мы рады объявить об открытии Eshel, персидско-средиземноморской жемчужины в самом сердце Верхнего Вест-Сайда в Нью-Йорке.

С момента нашего торжественного открытия 17 декабря Eshel был тепло принят сообществом, став любимым местом для аутентичной, изысканной кухни и теплого гостеприимства.

Мы специализируемся на богатых персидских и средиземноморских вкусах и с гордостью принимаем ваши самые значимые мероприятия, от ужинов в честь Шаббата до Шева Брахот, Брит Мила и помолвки молодожёнов, где каждая деталь, от еды до атмосферы, отражает радость события.

Приходите и откройте для себя Eshel, где традиции, вкусы и праздники сочетаются воедино.



Для наших друзей в Алмазном районе мы также предлагаем удобную доставку на 47-ю улицу, чтобы доставить наши фирменные вкусы прямо к вам.

ESHEL
ОТКРЫТ:

Понедельник—четверг с 12:00 до 22:00
Пятница с 11:00 до 15:00 / Воскресенье с 11:00 до 22:00

Address: 507 Columbus Ave New York, NY 10024

Tel.: 212-299-4759 / Cell: 516-662-8558





Eshel Restaurant and Bar

We are thrilled to announce the opening of Eshel, a Persian-Mediterranean GLATT KOSHER gem in the heart of the Upper West Side of New York City.

Since our grand opening on December 17th, Eshel has been warmly embraced by the community, becoming a beloved destination for authentic, elevated cuisine and warm hospitality.

We specialize in rich Persian and Mediterranean flavors and are proud to host your most meaningful events, from Shabbat dinners to Sheva Brachot, baby naming, and engagement Brit Millah, where every detail from the food to the ambience reflected the joy of the occasion.

We could fit up 120 people.

Come experience Eshel where tradition, flavor, and celebration come together.



For our friends in the Diamond District, we also offer convenient delivery to 47th Street bringing our signature flavors straight to you.

ESHEL
IS OPEN:

Monday through Thursday from 12 PM to 10 PM
Friday from 11 AM to 3 PM / Sunday from 11 AM to 10 PM.

Address: 507 Columbus Ave New York, NY 10024

Tel.: 212-299-4759 / Cell: 516-662-8558

